



Ref: RME/06/2026
18 March 2026

المرجع: ر.م.إ. 2026/06/
التاريخ: 18 مارس 2026

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai - United Arab Emirates

السيد / حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Subject: Emirates Integrated Telecommunications Company PJSC (the "Company") - Notification of the list of candidates for the membership of the Board

الموضوع: شركة الإمارات للاتصالات المتكاملة ش.م.ع ("الشركة") - أسماء المرشحين لعضوية مجلس إدارة الشركة

Dear Mr. Hamed Ahmed Ali,

تحية طيبة وبعد،،،

Kindly be advised that the Company that the nomination for the membership of the Board of the Company was open for the period between to 03 of March 2026 to 12 of March 2026. Below is the final list of candidates:

نود احاطتكم علماً بأن الشركة فتحت باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة خلال الفترة من 03 مارس 2026 إلى 12 مارس 2026. وفيما يلي قائمة بأسماء المرشحين:

- 1- Matar Al Blooshi
- 2- Dr. Ahmed Khalifa AlQubaisi

- 1- مطر البلوشي
- 2- د. أحمد خليفة السويدي

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الشكر والتقدير،،،

Ali Al Ali
Company Secretary

علي آل علي
أمين سر مجلس الإدارة

- Copy to Capital Market Authority
- Attached the candidates profiles

- نسخه إلى هيئة سوق المال
- مرفق النسخة التعريفية عن المرشحين





Matar Al Blooshi, a UAE national, has more than three decades of leadership experience across central banking, treasury and financial markets, asset management, capital markets, and institutional investing. He has held senior roles at several of the UAE's leading financial institutions, contributing to the development of local capital markets, balance-sheet management, and long-term capital allocation across the region.

His career began at the Central Bank of the United Arab Emirates in 1992 within the Treasury and Financial Markets Department, where he gained experience in liquidity management, foreign exchange operations, monetary policy transmission, and systemic risk governance. He later held senior leadership positions at Abu Dhabi Investment Company, First Gulf Bank, and the National Bank of Abu Dhabi, where his responsibilities included treasury leadership, capital markets oversight, and asset management. At NBAD, he served as Head of the Domestic Capital Markets Group and General Manager of Abu Dhabi Financial Services.

Matar Al Blooshi is currently Group Chief Investment Officer of DAS Holding Group, overseeing group-wide investment strategy, capital deployment, and risk governance. He also serves on the Boards of Air Arabia, ASB Capital, Etisalat Misr, Sayacorp (Bahrain), Vice Chairman of Al Salam Bank- Bahrain, and Chairman of Alliance Insurance (Dubai).



يتمتع السيد مطر البلوشي، وهو مواطن من دولة الإمارات العربية المتحدة، بخبرة قيادية تمتد لأكثر من ثلاثة عقود في مجالات الخدمات المصرفية المركزية، وإدارة الخزينة والأسواق المالية، وإدارة الأصول، وأسواق رأس المال، والاستثمار المؤسسي. وقد شغل مناصب قيادية عليا في عدد من أبرز المؤسسات المالية في دولة الإمارات، وأسهم في تطوير أسواق رأس المال المحلية، وإدارة الميزانيات العمومية، وتخصيص رأس المال طويل الأجل على مستوى المنطقة

بدأ مسيرته المهنية في مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي عام 1992 ضمن دائرة الخزينة والأسواق المالية، حيث اكتسب خبرة في إدارة السيولة، وعمليات الصرف الأجنبي، وآليات انتقال السياسة النقدية، وحوكمة المخاطر النظامية. وانتقل لاحقاً إلى مناصب قيادية في كل من شركة أبوظبي للاستثمار، وبنك الخليج الأول، وبنك أبوظبي الوطني، حيث شملت مسؤولياته قيادة الخزينة، والإشراف على أسواق رأس المال، وإدارة الأصول. وفي بنك أبوظبي الوطني، شغل منصب رئيس مجموعة أسواق رأس المال المحلية والمدير العام لشركة أبوظبي للخدمات المالية

يشغل السيد مطر البلوشي حالياً منصب الرئيس التنفيذي للاستثمار للمجموعة في شركة داس القابضة، حيث يشرف على الاستراتيجية الاستثمارية على مستوى المجموعة، وتوظيف رأس المال، وحوكمة المخاطر. كما يشغل عضوية مجالس إدارة كل من العربية للطيران، وآي إس بي كابيتال، وشركة اتصالات مصر، وشركة سياكوروب (مملكة البحرين)، إضافة إلى منصب نائب رئيس مجلس إدارة بنك السلام - البحرين، وتوليه رئاسة مجلس إدارة شركة أليانس للتأمين (دي)



Dr. Ahmed Khalifa AlQubaisi
Independent/Non-Executive Board Member

✉ aksalqubaisi@gmail.com | ☎ +971 50 444 4850 | 🇦🇪 UAE National

🔗 [LinkedIn: https://www.linkedin.com/in/ahmed-khalifa-alqubaisi/](https://www.linkedin.com/in/ahmed-khalifa-alqubaisi/)

Dr. Ahmed Khalifa AlQubaisi is a senior executive and board member with more than 20 years of leadership experience across the energy, finance, investment, and government sectors. He has served on the boards of eight prominent institutions, including government-owned companies and strategic enterprises, and has over a decade of experience in boardroom leadership—focusing on governance, strategic direction, risk oversight, and long-term value creation.

He is a Certified Corporate Director from Harvard Business School, bringing internationally recognized governance credentials to his board roles.

Throughout his executive career, Ahmed has led and executed large-scale investment programs, joint ventures, corporate establishments, and strategic alliances across diverse sectors. He played a key role in shaping ADNOC's 2030 strategy and delivering on its long-term investment and growth agenda. His work has included the structuring and execution of multi-billion-dollar transactions, establishment of new subsidiaries and operating entities. He consistently drives decisions that maximize shareholder value, aligning strategic initiatives with financial outcomes and institutional priorities.

Ahmed served as CEO of the Abu Dhabi Chamber of Commerce and Industry, where he led institutional transformation, strategic partnerships, and policy influence. Previously, he held executive senior finance and investment roles at ADNOC, and was also a Partner at Ernst & Young (EY).

His board service includes roles at Dubai Islamic insurance & Reinsurance Company (AMAN) (PSC), ADNOC Distribution, ADNOC Refining, Abu Dhabi Water & Electricity Authority, and others. Ahmed also chaired Audit, Finance, and Executive Committees. He brings deep capability in corporate governance, shareholder alignment, strategic investment planning, and board committee leadership.

Ahmed holds a Doctorate in Business Administration from Durham University & emlyon Business School, a Global Executive MBA from INSEAD, and advanced executive certificates from Harvard Business School, Wharton University, Oxford, and IMD. Recognized in Forbes' Top 100 CEOs (2024), he is known for driving impact at the board level through strategic insight, disciplined execution, and principled leadership.

الدكتور أحمد خليفة القبسي
عضو مجلس إدارة مستقل



الدكتور أحمد خليفة القبسي هو قيادي تنفيذي وعضو مجلس إدارة، يتمتع بخبرة مهنية تمتد لأكثر من عشرين عاماً في مجالات الطاقة، والمالية، والاستثمار، والقطاع الحكومي. شغل عضوية مجالس إدارة في ثماني مؤسسات مرموقة تشمل شركات حكومية واستثمارية، ويملك أكثر من عشر سنوات من الخبرة في العمل كعضو مجلس إدارة، مع التركيز على الحوكمة، والتوجيه الاستراتيجي، وإدارة المخاطر، وتحقيق قيمة مضافة طويلة الأجل للمساهمين.

يحمل الدكتور أحمد شهادة "مدير مجلس إدارة معتمد" من جامعة هارفارد للأعمال، مما يعكس التزامه بمعايير الحوكمة المؤسسية على المستوى العالمي.

خلال مسيرته المهنية، تولى مسؤوليات قيادية في تنفيذ برامج استثمارية، وتأسيس شركات، والدخول في شركات استراتيجية عبر قطاعات مختلفة. ساهم في تطوير وتنفيذ "استراتيجية أدنوك 2030"، وكان له دور في عدد من الصفقات الاستثمارية المهمة وتأسيس شركات تشغيلية تابعة. يحرص في أدواره التنفيذية وكعضو مجلس إدارة على اتخاذ قرارات تدعم تحقيق أهداف المؤسسة وتعزز من القيمة للمساهمين.

شغل منصب المدير العام لغرفة تجارة وصناعة أبوظبي، حيث أشرف على تطوير نموذج العمل المؤسسي وتعزيز العلاقات الاستراتيجية. كما عمل في مناصب تنفيذية قيادية ضمن مجموعة أدنوك، وكان شريكاً في شركة "إرنست ويونغ (EY)" في مجالات الاستشارات المالية والاستثمارية.

شملت خبراته في مجالس الإدارة عضويته في مجلس إدارة كل من: "شركة دبي الإسلامية للتأمين وإعادة التأمين (أمان)"، و"أدنوك للتوزيع"، و"أدنوك للتكرير"، و"هيئة مياه وكهرباء أبوظبي"، وغيرها، كما ترأس عدداً من اللجان المتخصصة مثل لجان التدقيق والمالية والتنفيذية، مساهماً في دعم قرارات الحوكمة ومتابعة الأداء المؤسسي.

يحمل الدكتور أحمد درجة الدكتوراه في إدارة الأعمال من جامعة درهام وكلية إيميلون للأعمال، ودرجة ماجستير إدارة الأعمال التنفيذية العالمية من جامعة إنسياد، إلى جانب برامج تنفيذية من كلية هارفارد للأعمال، وكلية وارتنون، وجامعة أكسفورد، وكلية IMD السويسرية. تم اختياره ضمن قائمة فوربس لأفضل 100 رئيس تنفيذي لعام 2024، ويتميز بخبرة واسعة في القيادة الاستراتيجية والعمل المؤسسي على مستوى مجلس الإدارة والإدارات العليا.